

## Referat – Generalforsamling 27 januar 2023

Der var inviteret til spisning før generalforsamlingerne i klubhuset – i samarbejde med GIF.  
Der var tilmeldt 32, og stemningen var god.

- 1) Valg af dirigent
  - a. Valget blev Henning Skallebæk, tak fordi du styret generalforsamlingen til ro og orden
- 2) Formandens beretning. Se bilag
  - a. Snakken gik omkring helleanlæggene i byen, og flere kommentar om hvad vi kunne gøre for at holde dem i hel stand. Men ingen tvivl om at byen var enig om vi gerne ville have dem, og gerne flere vil gerne have mere trafikikkerhed i byen. Mere til det punkt under indkommende forslag.
- 3) Fremlæggelse af regnskab til godkendelse
  - a. Regnskabet blev godkendt – men der er et større overskud på grund af penge fra landsbykontaktudvalget til skaterbanen
- 4) Valg af bestyrelsesmedlemmer
  - a. Karen Lauper, Susanna Rørbæk, Lise Kronbo, Helle Skallebæk og Jan B. Henschke blev valgt – Jan takkede af som formand
- 5) Valg af suppleanter
  - a. Malene U. Bill Henschke, Brian Johansen og Kim Hedevang Andreassen blev valgt
- 6) Valg af bilagskontrollør
  - a. Kent Jacobsen blev valgt
- 7) Fastsættelse af årskontingent
  - a. Ingen ændring af kontingent
  - b. Der blev foreslået at man laver en fastoverførelse fra banken, så man ikke glemmer at betale kontingent
  - c. Vi som borgerforening skal arbejde med hvordan vi for alle husstande til at betale hvert år.
  - d. Og vi skulle blive bedre til at fortælle på FB hvad vi bruger kontingentet til – og dermed fortæller vi også hvilket arbejde vi laver.
- 8) Indkomne forslag:
  - a. Bo Padsgaard Merrild har indsendt forslag:

*Kunne godt tænke mig at få fjernet helleanlæggene i byen da jeg ikke mener de har nogen virkning og bare koster byen mange penge. Bor selv lige midt i en og de er bare træls og folk sænker ikke farten ved dem*

Men som beskrevet under formandens beretning, så var der enighed om vi vil beholde dem. Men vi tager det op på et borgermøde når vi har afklaret flere punkter med kommune. Men hvis der ikke er nyt omkring helleanlæggene – sender vi info ud på FB med status.

- b. Der kom et forslag til at man kunne søge fonde til trafikikkerhed – god ide og det vil vi arbejde videre med.

- c. Bo har også haft kontakt med kommunen angående fodgængerovergang på Snejbjergvej og det var de ikke afvisende overfor – så det vil BF arbejde videre med, da det er en god ide.

9) EVT.

- a. Ønske om skilt med legende børn bl.a. ved "lille" Amtrupvej
- b. Forslag til flere foredrag om bl.a. miljø og Klima
- c. Forslag til arrangementer for børnefamilier – det vil BF samarbejde med GIF omkring.
- d. Og der kom en opfordring fra BF om at ALLE melder sig ind på "Giv et praj – Herning Kommune" det er den måde man fortæller, hvis der er noget der skal laves af kommunen – og hvis der er noget som BF skal tage sig af, så skriv på FB gruppen "Studsgård Borgerforening", det er en gruppe som alle kan blive medlem af.

Til sidst vil vi takke for god ro og orden og vi ses til næste års generalforsamling